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          Zápis ze setkání dne 12.12.2012 

 
Přítomni:   Čestmír, Martina,  Jarda, Petr K., Pavel V., Jirka N., Eda, Dalibor, Vláďa, Olga 

G., Petr S. , Olga T., Marek, Pavel Běl.,  

Omluveni:     Standa K., Michal Š., Standa M., Pavel Bř., Radek, Jirka T., Jan Ch., Libor L., 

Josef K., Josef G., Jirka H., Dada,  

Program: Návštěva guvernéra distriktu 2240 Alexandra Turkoviče a asistenta 

guvernéra Jaroslava Bendy 

 
 

 
 
Pravidelná schůzka se dnes konala nepravidelně ve středu a to z důvodu vzácné návštěvy našeho 
guvernéra Alexandra Turkoviče se ženou Evou a s asistenem guvernéra Jaroslavem Bendou.  
Dalším důvodem nepravidelného konání schůzky bylo také velmi příjemné pozvání od našeho přítele 
Libora Lázničky na oslavy hned několika významných výročí 20-40-80 Barumu Continental 
v Městském divadle ve Zlíně, jichž jsme se v podvečer velmi rádi zúčastnili i s guvernérem a jeho 
doprovodem a za milé pozvání Liborovi děkujeme. 
 
Na představenstvu jsme měli možnost guvernérovi představit naše hlavní aktivity (DC Burešov. SKM, 
Nadace Jana Pivečky a podpora hospiců a seniorů) a na schůzce tedy vzhledem ke krátkému času 
k dispozici dostal slovo rovnou guvernér. 
Zhodnotil polovinu času ve funkci guvernéra a připomněl nám tři hlavní priority, na které se ve své 
funkci zaměřil: 

1. Technické záležitosti našeho distriktu: sjednocení databází do jedné jediné tak, aby se dalo 
s databází lépe pracovat a úprava našeho distriktního portálu, včetně knihovny projektů 
všech klubů v distriktu. 

2. Public relations Rotary: spolupráce s PR agenturou na úrovni distriktu a důraz na lokální 
klubovou propagaci (za tímto účelem by bylo vhodné mít v každém klubu funkci klubového 
tiskového mluvčího) 

3. Lepší přehled distriktního rozpočtu a financí: rozklíčování na jednotlivé položky. 
Guvernér velmi pozitivně ohodnotil aktivity našeho klubu a také naši velmi dobrou účast na 
schůzkách, za což od nás dostal věcné dary , aby nezapomněl chválit i příště. Náš klub od 
guvernéra převzal guvernérskou vlajku, to abychom tu účast nadále jen zlepšovali  
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Pondělí 17.12. Koliba U Černého medvěda – předvánoční setkání 
 
Velmi krátce si připomeňme tradiční předvánoční setkání na Kolibě u Černého medvěda, kde nás 
tentokráte bylo více než 60, včetně rodinných příslušníků, přátel z RC Uherský Brod, absolventů 
Baťovy školy práce a dalších významných hostů ze spolupracujících institucí. 
 
Ochutnávka kaprů a bramborových salátů připravená Markem Hlavinkou a také ochutnávka 
soutěžního vánočního cukroví mužskou rukou připraveného (letošním vítězem se stal Pavel 
Bělohlávek) byly labužnickým předvánočním požitkem. O to více jsme si užili slavnostní rozjímání 
Petra Kopřivy, tentokráte nad biblickým příběhem o Janu Křtitelovi, Salome, Horodovi a Herodiadě. 
A vrcholem večera bylo slavnostní přijetí dvou nových členů: Jirky Tesaře a Pepy Křemečka. 
 
Velké díky všem organizátorům, autorům cukroví, Petrovi za rozjímání a Markovi za krásnou hudbu a 
všem za účast a  
předvánoční rotariánskou pohodu! 

 
 

PŘÍŠTÍ TERMÍNY ROTARY (program schůzek dáváme dohromady, včas jej oznámíme):      
7.1. – operativa, Edovy pilulky moudrosti, Markova Hudba  a já 

17.1.2013 – Kouzelník pro děti z Burešova u saleziánů (upřesní Dalibor) 

21.1. 

4.2.  

18.2. 

4.3. 

16.-17.3. PETS v Brně 

18.3. 

1.4. VELIKONOCE –  náhradní termín! 

15.4. 

29.4. 

13.5. 

27.5. 

10.6. 

14.-15.6.Návraty ke kořenům 

23.-26.6. Celosvětová konference Rotary v Lisabonu 

1.7. – předávání funkcí 

 

Náměty na schůzky v roce 2013: 

Pozvání hejtmana S.Mišáka na setkání RC. Setkání na gymnáziu Zlín Lesní čtvrt. Prohlídka nově otevřených budov 14-

15 (Krajská galerie, Muzeum Jihovýchodní Moravy a Baťův institut). Návštěva Okresního archívu Zlín – ředitel D. 

Valůšek. 

Kdo má další náměty, prosím, napište mi. 

 

 

Srdečně zdraví a pěkné dny začátku roku přeje všem Martina 


